
 
 
 
 
 
 
 
 
Onderwerp: Commissievragen over rivierkree�jes in Bad Vilbelpark 
 
 
Bij een wandeling met de hond door het Bad Vilbelpark zag ik veel kree�jes. 
 
Vragen. 
1. Is de wethouder op de hoogte van de kree�jes in Bad Vilbelpark? 
2. Gaat het hier om de overlast veroorzakende Amerikaanse rivierkree�, een invasieve uitheemse 

soort? 
3. Als dat zo is hoe gaat de wethouder dit probleem aanpakken?  
4. Op welke korte termijn gaat dat gebeuren?  
 

 

Risico’s - Wat zijn de problemen?  

Rivierkreeften graven holen en tunneltjes in oevers ter bescherming van jonge kreeftjes en om in te 
schuilen tijdens droge perioden. Het graafgedrag van de kreeften kan schade veroorzaken aan oevers 
waardoor deze instabieler worden. De omvang van dit probleem in Nederland is nog onbekend maar 
het vormt een potentieel risico voor de stabiliteit van onze dijken en oevers. 



Op lange termijn kan de aanwezigheid van rivierkreeften het hele ecosysteem veranderen. 
Rivierkreeften knippen waterplanten weg om ze te eten of om holen te kunnen graven. Dit heeft 
negatieve gevolgen voor inheemse soorten die afhankelijk zijn van deze planten, zoals diverse 
soorten vissen, amfibieën (in stilstaande wateren), kevers en vogels die broeden in 
waterplantenvegetaties. Minder waterplanten betekent ook een grotere kans op het opwoelen van 
grond waarbij meer voedingsstoffen (nutriënten) in het water terechtkomen. In combinatie met 
vraat aan planten kunnen ecosystemen hierdoor omslaan van helder, soortenrijk water naar troebel, 
nutriëntenrijk en soortenarm water. In nutriëntenrijk water kunnen algen zich snel ontwikkelen 
waardoor er minder licht doordringt tot op de bodem. De (her)groei van waterplanten zal daardoor 
afnemen. De samenstelling van de waterplanten op en rond de bodem verandert en dat is weer 
bepalend voor de soorten en hoeveelheid vissen die er kan leven. 
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